
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 7. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 227
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor han mener, at ”Redegørelse for Føde-
varestyrelsens håndtering af husdyr MRSA fra 2006 til 30. september 2016”)
er fyldestgørende, når den ikke medtager den helt central oplysning, at det
var veterinærdirektør Per Henriksen, der i samarbejde med departementet
fjernede anbefalingen fra DTU om at sætte ind i avlstoppen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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